
 

 

Styremøte Valdres FK 

Møtedato:  

07.03.2022 

Møtenr:  

0001-22 

Sted og tid: 

Blåbærmyra og Teams kl. 18:00-20:00 

 

Møtedeltagere 

  
Innkalt/ 
invitert 

Til 
stede 

Forfall 
Ikke 
møtt 

Styrets medlemmer: Oddvin Sørbøen, styreleder ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lars Jørgen Skjel, nestleder ☒ ☐ ☒ ☐ 

 Ingrid Elise Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Lene Dygd Kvisgaard, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Terje Bråten, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

 Simen Høglien, styremedlem ☒ ☒ ☐ ☐ 

Andre: Jannicke Rognstad, Regnskapshuset, fra 18:30 ☒ ☐ ☐ ☐ 

 

 

Saker til informasjon, drøfting og behandling 

 

1. Regnskap og budsjett.  

 Går gjennom forslaget for budsjett 2022 og styreleder forklarer litt kort per punkt på 
både inntekter og utgifter. Kommer frem til at vi kommer til å si opp avtalen med NETS 
da bankterminalene ikke blir brukt lengre. Postene på Loppemarkedet i budsjettet blir 
diskutert og kommer frem til at vi i alle fall pusher gjennom sommeren og så blir det 
tatt opp igjen på høsten. Litt mer synlighet og mer åpent vil gjøre dette mye bedre, 
men mangler fortsatt folk til å holde åpent. Jannicke fra Regnskapshuset kom kl. 18:30 
og går gjennom regnskapet for 2021.  

2.  Treningsavgiftnivå 

 Blir snakket om treningsavgiften for 2022 og hva den skal ligge på for lagene våre. Blir 
snakket om at det må være tydelig på hva spillerne faktisk får igjen for denne 
treningsavgiften: f.eks. forsikring, gode treningsfasiliteter, flere trenere på feltet og 
utstyr. Et vanskelig dilemma å vite hvilken sum i halvåret man skal legge seg på som 
klubb. Styret vil komme med en innstilling til årsmøtet.  

3.  CUP-kamp på søndag  

 Organisering rundt dette ble fordelt. Simen og Lars Jørgen ikke kunne være til stede, 
mens resten av fordelingen ble gjort mellom de som skulle være til stede.  

4.  Daglig leder eller en som kan gjøre litt administrative oppgaver 

 Mulighet for å ansette en daglig leder/administrativ ansatt eller å gi mer ansvar til et 
styremedlem mot et lite styrehonorar slik at det blir mer struktur på «små ting» som 
må bli gjort i en klubb. Dette kan f.eks. være å skaffe flere sponsorer, holde i 
administrative ting som uthenting av utstyr, inntektsbringende tiltak osv.  

5. Årsmøte 

 Årsmøtepapirene må være klare en uke før. Simen tar hånd om disse dokumentene 
slik at de er i orden og blir publiserte på hjemmesiden en uke før årsmøte.  
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